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I 2024 har der fortsat været et skred i medlemstyperne, nogle medlemmer, der måske ikke 

spiller så mange runder skifter til et af flexmedlemsskaberne for at spare penge. 

Et skifte fra fuldtidsmedlem til flexmedlem påvrker indtægterne negativt med mellem 4600 

og 2600 kroner årligt afhængig af medlemstype. 

Det er vigtigt, at vi alle slår på tromme for at tiltrække medlemmer til vores golfklub, jo flere 

nye medlemmer jo større muligheder for at holde kontingentet på det forholdsvis lave 

niveau, som vi trods alt er i stand til i Albertslund Golfkllub. 

 

Begynder og kaninholdet 

 

Det har været en god sæson og vi har fået mange nye medlemmer i sæsonen 2024, Vi vil 

naturligvis gerne have endnu flere, så fortæl om klubben til familie, venner og kolleger, 

fortæl hvor hyggeligt her er og ikke mindst om vores meget velholdte bane. 

Golfens dag var begunstiget af dejligt vejr og mange deltagere, så det gav også en del nye 

medlemmer.  

Vores Golf med Mere hold var også i 2024 en stor succes, vores kaninførere har igen gjort 

Golf med Mere til noget, hvor vore nye medlemmer får nogen gode oplevelser med 

golfspillet.  

Jacob er fortsat træner i Albertslund Golfklub, og hans kontrakt, giver ham det samme 

antal dage i klubben som i 2023, med flere dage i Albertslund gør golf med mere og 

begyndertræning bedre. 

Vores klub-37 træning sikrer at de nye golfere får gode muligheder for at blive teknisk 

dygtigere, noget der skaber større glæde med golfspillet. 

Kaninholdet blev også i 2024 styret af Bo og Kirsten og et team af engagerede kaninførere 

sikrede, at der både blev spillet golf og det sociale blev prioriteret, så mandagene ofte blev 

afsluttet med en grillpølse og lidt hygge på terrassen. 

 

Klubber-i-Klubben. 

 

Dameklubben   
 

Dameklubben har i 2024 haft 35 medlemmer. 
Vores onsdage forløber godt, men der er desværre ikke så mange medlemmer 
som deltager. Og med hensyn til vores spisematcher, så har besøgene igen i år  
været sporadiske. 
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Vores Pink Cup var som sædvanlig en rigtig dejlig dag, mange havde meldt sig til, 
og vi kunne sende kr 17.878,- til Kræftens bekæmpelse. 
Sct. Hans match og samvær, der er det stort set de samme 
medlemmer som kommer, ikke mange, men hyggeligt. 
Vores Julematch var vi desværre nødsagen til at aflyse, da der var meget ringe  
tilslutning. 
Julebanko var i år godt besøgt, og for overskuddet vil der igen i år 
blive købt noget som klubhuset kan have brug for. 
Tak for godt samarbejde i 2024. 
 
 
Herreklubben 

Spiller fast om tirsdagen, hvor der bliver spillet både formiddage og eftermiddage. 

Ud over disse faste arrangementer afholder herreklubben også en årlig tur, hvor der spilles 

på en fremmed bane. 

 

60-er klub 

Spiller hver torsdag formiddag, hvor der – alt efter fysisk formåen – spilles enten 9 eller 18 

huller, der afsluttes typisk med frokost, hvor de medbragte madpakker kan nydes mens 

man glæder sig over de gode resultater eller prøver at finde frem til, hvorfor resultatet ikke 

lever op til forventningerne.  

60-er klubben afholder også en udebane tur til en fremmed bane. 

 

Regel- og handicapudvalget 

Det virker som om, at de fleste har taget det nye handicapsystem til sig, så vi efterhånden 

kommer til at få det handicap, som vores golfevner berettiger til.  

De få ændringer pr. 1. januar 2023, virker ikke til at have givet problemer. 

 

Turneringsudvalget 

Turneringsudvalgets mål er at afvikle turneringer og medvirke til det sociale  liv i klubben.  
Alle turneringer blev afhold med et socialt indslag. Igen i år var afslutningen højdepunktet, 
med delvist hjemmelavet mad. 
 
Vi er et udvalg på 5 personer, der heldigvis får hjælp af andre frivillige, når der afvikles 
turneringer. Det vil vi takke for, og håber at hjælpen også er der i 2025. 
Nogle af årets turneringer er beskrevet på klubbens hjemmeside med foto, tekst og links 

på turneringsudvalget side. 

Der var også i 2024 en lille fremgang (+13) i antallet af medlemmer der deltog i 
turneringerne. 
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Vi har forsøgt at være synlige i klubben, og har lavet en folder, som indeholder 
informationer om turneringerne, og turneringsplan for året med mere.  
 
Folderen finder du i gangen under Tv-skærmen.  
 
Turneringsudvalget stod for følgende turneringer i 2024: 

▪ Golfekspertens åbningsturnering   

▪ Carlsbergs 3 dages parturnering 

▪ Docpoint Aftenturnering i samarbejde med herreklubben 

▪ TLP sensommer turnering  

▪ Klubmesterskab i slagspil (scratch) 

▪ Klubmesterskab i slagspil med handicap 

▪ Sensommerturnering 

▪ Klubmesterskab i hulspil blev i år afholdt som en løbende turnering 

▪ ASAP Afslutningsturnering 

▪ Jacob træners hulspils turnering 

▪ Sallys parturnering 

▪ Regionsgolf 

Der var stor interesse og deltagelse i Regionsgolf 2024, så Albertslund Golfklub deltog 
med 6 hold, og 1 hold gik videre til 1/8 finalerne.  
 

Ungdomsudvalget 

 

Der har ikke været specifikke aktiviteter i ungdomsområdet i 2024. 

De få ungdomsmedlemmer der melder sig ind deltager i begynder træning om mandagen 

på lige fod med voksne begyndere. 

 

Baneudvalget 

 

Foråret 2024 det varmeste nogensinde, siden man har målt. 

Solfattig marts og solrig maj. 

Hul 9 var helt lukket for spil i en periode i foråret p.g.a. regnvand. 

Den 6. vådeste sommer, siden man har målt. 

Flot efterårsvejr. Men i det hele ret ustabilt vejr, med voldsomme regnskyl indimellem. 

På grund af regnvand m.m. er der for ofte resterende vand i vore bunkers. 

https://www.golfbox.dk/portal/golf_info/gbtourframe.asp?selected=%7bCC74A204-A100-4547-9A48-63BF5E02C2D2%7d&language=1030&#/competition/2758715/info
https://www.golfbox.dk/portal/golf_info/gbtourframe.asp?selected=%7bCC74A204-A100-4547-9A48-63BF5E02C2D2%7d&language=1030&#/competition/2758929/info
https://www.golfbox.dk/portal/golf_info/gbtourframe.asp?selected=%7bCC74A204-A100-4547-9A48-63BF5E02C2D2%7d&language=1030&#/competition/2958664/info
https://www.golfbox.dk/portal/golf_info/gbtourframe.asp?selected=%7bCC74A204-A100-4547-9A48-63BF5E02C2D2%7d&language=1030&#/competition/2958769/info
https://www.golfbox.dk/portal/golf_info/gbtourframe.asp?selected=%7bCC74A204-A100-4547-9A48-63BF5E02C2D2%7d&language=1030&#/competition/2958772/info
https://www.golfbox.dk/portal/golf_info/gbtourframe.asp?selected=%7bCC74A204-A100-4547-9A48-63BF5E02C2D2%7d&language=1030&#/competition/2958886/info
https://www.golfbox.dk/portal/golf_info/gbtourframe.asp?selected=%7bCC74A204-A100-4547-9A48-63BF5E02C2D2%7d&language=1030&#/competition/2958890/info
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Problemet vil formentlig blive løst i foråret 2025, gennem initiativer via green-keeperne 

m.fl. 

Vores flotte nye lyn-shelter ved hul 5 blev sponsoreret af Nordea Fonden med 15.000,- kr. 

Ideen om et paddehul fra 2021 er genoptaget. Er en del af kommunens naturpolitik og 

prioritering af biodiversitet. 

Et tidligere forslag om, at der laves en lille sø/vandhul i venstre side efter den tværgående 

grøft og grøften langs stien på hul 9, vil blive iværksat. 

Tak for godt samarbejde til alle involverede. 

 
Kontoret 

dSæsonen 2024 har vi stadig Poul Bregendahl som forretningsfører og Poul har yderligere 

opnået gode kompetencer på alt det som binder klubben sammen i dagligdagen. 

Poul får fortsat god hjælp af vores kasserer Susanne omkring bogføring, så vi også kan 

holde styr på økonomien. Kontoret kører godt og bestyrelsesmedlemmer er gode til at 

bakke op, så kontoret kan være åbent nogle timer om ugen i ferieperioder. 

 

1. og 2. holdet 

Igen i år var der store forventninger til vores to divisionshold, i de to grupper de var 
kommet i. 
Desværre gik det ikke som vi havde håbet på, med oprykning. 
Det gik derimod den anden vej, med to sidstepladser. 
Heldet var dog med vores andethold, da de bliver i 5. division på grund af 
tvangsnedrykning til et af de andre hold.   
Så nu har vi et hold i 4. og 5. division.  
Vi ser derfor frem til et rigtig godt år 2025. 
 

  

Greenfeespillere – tidsbestilling 

Vi har også i år oplevet en lille fremgang i antallet af greenfeespillere, om end vi ikke helt 

ramte det optimistiske budget. 

 

Det har ikke givet problemer at gøre de to tidsbestillinger 20 minutter i hel og 10 minutter 

over hel permanente. 

Tidsbestilling fungerer fint og der er faktisk også pænt brugt af klubbens egne medlemmer. 

På sigt kan vi overveje om vi skal åbne yderligere for tidsbestilling.  

Vi kan overveje om det måske skal gøres muligt at bestille tid i golfbox på flere tidspunkter. 
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Økonomi 

Som I kan se af det udsendte årsregnskab kommer vi ud af sæson 2024 med et 

underskud. . 

Årsagen skal primært søges i, at vi havde færre kontingentindtægter og lidt færre 

greenfeeindtægter end budgetteret. Specielt flytningen af fuldtidsmedlemmer til 

flexmedlemmer, har været medvirkende til dette. 

DGU har også i 2024 opfordret klubberne til at være forsigtige og være opmærksomme 

på, at kontingent stigninger kan bliver nødvendige. 

I det fremlagte budget er der en besparelse indregnet da vores forretningsfører gerne vil 

gå lidt ned i tid, det betyder, at vi har vurderet, at vi i 2025 fortsat kan holde kontingentet i 

ro.  

 

Lidt om fremtiden  

Vi har forlænget kontrakten med Jacob Rasmussen, som giver mulighed for at Jacob er 

tilgængelig på 2 hverdage i Albertslund Golfklub. 

Noget af tilgængeligheden tænker vi også i 2025 skal bruges til at tilbyde nogle 

træningshold for højhandicappere – vi tænker 37+, så de får mulighed for at få større 

glæde af deres golfspil. 

Vi fortsætter med hold af 10 gange 1 time, for en beskeden betaling, hvor klubben så står 

for betaling til Jacob gennem det antal timer, vi forpligter os til at købe iht. kontrakten. 

 

Ud over disse typer hold-træning, bliver Jacob jo også mere tilgængelig for individuel 

træning, hvor man kan booke ham. 

I starten af 2025 mødes vi med formanden for Idrætsrådet i Albertslund Kommune, Mikkel 

Skovby, hvor vi vil forsøge at gøre opmærksom på, at kommunen også bør støtte op om 

golfklubben. 

Golfklubben er medvirkende til at holde medlemmerne aktive til højt op i alderen og er 

medvirkende til at kommunens omkostninger er lavere end det ville være, hvis folk ikke er 

aktive. 

 

Ligeledes også tak til vores ansatte som gør et superfint stykke arbejde med at skabe 

gode rammer omkring vores golfklub. 

En stor tak skal også lyde til de frivillige der giver en hjælpende hånd på at få mange af de 

praktiske gøremål i en goldklub udført. 

 

Sidst men ikke mindst tusind tak for indsatsen til mine bestyrelseskolleger for et godt 

samarbejde gennem hele den forgangne sæson. 

     

    Aksel Beckmann 

    Formand for Albertslund Golfklub 


